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Bestyrelsens beretning 2017. 

 

Varmecentralen. 

Der har været fuld fart på varmecentralen i år, både på den gode og den ikke så gode måde. I 

starten af året blev der opmærksomhed på et relativt lille vandforbrug, det er ikke noget som skal 

være i et lukket system. Derfor blev der lavet en grundig undersøgelse af vandets vej i 

bebyggelsen. Det blev løst ved at en forbindelse i et af fordelings-skabene dryppede der vand. 

Dernæst har der været vrøvl med at få udstødningen fra fyrene ud i det fri. Aftræksrørene har 

slået revner og med tiden ca. 15 år, skulle de udskiftes. Sidst men ikke mindst, har der være 

problemer med at opnå tilstrækkelig høj temperatur for nogle at husene, derfor er der blevet 

skruet lidt op for pumpen og det skulle være gået i orden nu. 

Havedage. 

Der er blevet afholdt 2 havedage med god tilslutning begge gange. Vi har fået vedligeholdt 

området tilfredsstillende, men kunne godt se at der skulle gøres noget ved en del træer i området, 

derfor blev der indhentet et tilbud på beskæring. Der er herefter blevet beskåret en hel del og 

fældet nogle træer. 

Belægning. 

Der er blevet lavet 2 riste til regnvand på stierne, så vandet ikke forsager vandskader ved store 

nedbørsdage. Skaden (knækkede stolper) som er sket ved papir og glas kuberne, er anmeldt til 

Hillerød kommune og det bliver udbedret senere på foråret. 

Affald. 

Der er blevet vedligeholdt affaldsmolokker som blev vasket og fik Wunderbaum. Systemet 

fungerer som det skal. 

 

 

Med venlig hilsen  

Bestyrelsen. 

 


